

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 25, 1989

(4)

[Text]

The Standing Committee on Justice and the Solicitor General met at 11:09 o'clock a.m., this day, in Room 269 West Block, the Chairman Robert Horner presiding.

Members of the Committee present: Ken Atkinson, Gabrielle Bertrand, John Brewin, Bill Domm, Douglas Fee, Bob Horner, Robert Kaplan, Derek Lee, Wilton Littlechild, and Jacques Têtreault.

Acting Member present: Peter Milliken for George Rideout.

In attendance: From the Library of Parliament: Patricia Diane Bégin and Julie Terrien, Research Officers.

Witnesses: From the Office of the Privacy Commissioner of Canada: John W. Grace, Privacy Commissioner of Canada and Allan Leadbeater, Executive Director.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Friday, April 28, 1989, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1990. (See *Minutes of Proceedings, Tuesday, May 23, 1989.*)

The Chairman called Vote 35, Office of the Privacy Commissioner of Canada under JUSTICE.

The witnesses answered questions.

At 12:20 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Richard Dupuis
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 25 MAI 1989

(4)

[Traduction]

Le Comité permanent de la justice et du Solliciteur général se réunit, aujourd'hui à 11 h 09, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Robert Horner, (*président*).

Membres du Comité présents: Ken Atkinson, Gabrielle Bertrand, John Brewin, Bill Domm, Douglas Fee, Bob Horner, Robert Kaplan, Derek Lee, Wilton Littlechild et Jacques Têtreault.

Membre suppléant présent: Peter Milliken remplace George Rideout.

Aussi présentes: De la Bibliothèque du Parlement: Patricia Diane Bégin et Julie Terrien, attachées de recherche.

Témoins: Du Bureau du Commissaire à la protection de la vie privée du Canada: John W. Grace, commissaire; Allan Leadbeater, directeur exécutif.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du vendredi 28 avril 1989 ayant trait au Budget principal des dépenses pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1990. (*Voir Procès-verbaux du mardi 23 mai 1989.*)

Le président met en délibération le crédit 35, Bureau du Commissaire à la protection de la vie privée du Canada, inscrit sous la rubrique JUSTICE.

Les témoins répondent aux questions.

À 12 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Richard Dupuis